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Hej, mitt namn är  och som boende i Tanto på Södermalm undrar jag varför det inte är gatsten runt
husen i Tanto precis som på alla andra trottoarer på Södermalm och i Stockholm?

Just nu är det bara asfalt som trottoar runt husen i Tanto - vilket känns som att Stockholms Stad inte ser husen
som en del av staden, och som att de inte prioriteras fast de är blåmärkta hus.

Dessutom är för mycket asfalt dåligt för nedkylningen av vårt bostadsområden – speciellt med tanke på de
många äldre och små barn som bor i området skulle stenplattor hjälpa till att stävja bort en del av värmen som
kommer bli värre och värre i och med klimatförändringarna.

Tack så mycket för er tid och uppmärksamhet på detta önskemål.

mvh




